
INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz 

RADY MIASTA KEDZIERZYN-KOŹLE 

W dniu 28.02.2019r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Jaka kwota została przeznaczona na budowę placu zabaw na osiedlu w Cisowej. 

Kiedy planowany jest końcowy etap montażu urządzeń. 

Kiedy planowany jest montaż ławek . 


